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a r m a n m e l i . i r

 واکنش »میراسماعیلی« 
به محرومیت »جودو«

آرمان ملی: آرش میراسماعیلی پس از صدور 
حکم محرومیت جودوی ایران تا سال ۱۴۰۲ توسط 
فدراسیون جهانی جودو، اظهارکرد: نزدیک به 
۲ سال است که درگیر این پرونده هستیم. پس 
از صدور حکم تعلیق نامحدود و دائمی از سوی 
فدراسیون جهانی به دادگاه حکمیت ورزش شکایت 
کردیم که خدا کمک کرد و دادگاه CAS حکم به 
ابطال تعلیق نامحدود جودوی ایران داد. بعد صدور 
رأی دادگاه CAS در رقابت های قهرمانی آسیا 
شرکت کردیم و در حالی که یک سهمیه المپیک 
نیز توسط محمد بریمانلو به دست آورده بودیم و 
وی قرار بود طی هفته های آینده عازم مسابقات 
جهانی شود، فدراسیون جهانی جودو در کمال 
ناباوری رأی ناعادلانه و ظالمانه خود را صادر کرد و 
جودوی ایران را تا سال ۱۴۰۲ محروم کرد. رئیس 
فدراسیون جودو با اشاره به فرصت اعتراض ایران به 
رأی محرومیت فدراسیون جهانی جودو، گفت: ۲۱ 
 CAS روز فرصت داریم تا به این رأی در دادگاه
اعتراض کنیم. هفته آینده جلسه ای را با حضور وزیر 
ورزش، رئیس کمیته ملی المپیک و وکلای پرونده 
برگزار می کنیم تا ابعاد مختلف پرونده را مورد بررسی 
قرار دهیم. میراسماعیلی در پاسخ به این سوال که با 
این اوصاف چرا فدراسیون جودو چندی پیش اعلام 
کرد محرومیت جودوی ایران برطرف شده است، 
خاطرنشان کرد: فدراسیون جهانی در رأی قبلی 
حکم به تعلیق نامحدود و دائمی جودوی ایران داده 
بود؛ اما دادگاه CAS با شکایت ایران حکم تعلیق 
نامحدود را مردود دانست. رئیس فدراسیون جودو 
در پایان با تاکید بر دفاع از ارزش های کشور، افزود: 
وقتی فدراسیون جهانی یک پیش شرط سنگین 
که خط قرمز نظام جمهوری اسلامی است را مطرح 
می کند، طبیعتا دفاع از ارزش های کشور برای ما از 

اهمیت زیادی برخوردار است.

خارجازمستطیلسبز

»آزمون«، گل نزن ترین مهاجم 
سردار آزمون ۱6 فرصت مسلم گلزنی از ۲7 
فرصت پیش آمده را در فصل جاری لیگ برتر 
روسیه از دست داده و این آمار او را در رده نخست 
گل نزن ترین بازیکن این رقابت ها قرار می دهد، 
این در حالی است که وی هم اکنون با ۱6 گل زده 
آقای گل رقابت ها نیز لقب گرفته است. رتبه دوم 
این رده بندی نیز به آرتم جیوبا، دیگر مهاجم 
زنیت با از دست دادن ۱3 فرصت گلزنی اختصاص 
یافت. آزمون که مورد توجه والنسیای اسپانیا قرار 
می دهد برای چهارمین فصل متوالی در لیگ 
برتر روسیه رکورددار از دست دادن بیشترین 

فرصت  های مسلم گلزنی است. 

خـــبر

دیـــدگــاه

به نظر من هر ۴ نماینده فوتبال کشورمان به خصوص 
استقلال و پرسپولیس نتایج خوبی را به دست آوردند و 
شایستگی های خودشان را در این رقابت ها نشان دادند. فکر 
می کنم نمایندگان ما در مرحله بعد هم می توانند آنالیز بهتری 
از حریف ها داشته باشند و باید وقت بسیاری را برای نقاط 
ضعف هایشان اختصاص دهند. تیم های ما کادر های فنی بسیار 
مجربی دارند و ما این شایستگی را داریم که یکی از نماینده های 
کشورمان به فینال لیگ قهرمانان آسیا راه پیدا کند؛ چون 
تیم های استقلال و پرسپولیس با عملکرد  خوبی که داشتند در 
صدرجدول  گروه هایشان قرار گرفتند. تیم تراکتور هم هرچقدر 
به سمت جلو رفت، نتایج بهتری را کسب کرد. در مرحله اول 
شاید نقاط ضعفی در خط دفاعش بود، اما هرچه جلوتر رفت 
عملکرد خوبی از خودش نشان داد. تیم فولادخوزستان هم در 
مرحله اول خوب کار کرد و نتایج خوبی هم گرفت؛ اما دچار 
اشتباهات فردی بازیکنانش شد. امیدوارم نماینده های ما در 
مرحله بعد به خصوص در یک چهارم نهایی بتوانند مقابل هم 
قرار بگیرند تا یکی از نماینده های ما بتواند به فینال مسابقات 
راه پیدا کند. ما این شایستگی را داریم که بتوانیم قهرمان 
آسیا شویم و این وضعیت در تیم های استقلال و پرسپولیس 
قابل مشاهده است؛ چون هم در خط حمله دارای بازیکنان 
تاثیرگذار هستند و هم خط هافبک و خط دفاعی فوق العاده ای 
دارند. در کنارش امیدوارم که تیم تراکتور هم نقاط ضعف 
خودش را برطرف کند و بتواند به مراحل بالاتر راه پیدا کند 
و یکی از این نمایندگان فوتبال کشورمان بتواند قهرمان آسیا 
بشود. امیدوارم نقاط ضعفی که در مرحله اول گروهی برای 
تک تک تیم ها ایجاد شد و یکی از آنها اشتباه در فاز دفاعی بود 
که به راحتی گل دریافت می کردند، برطرف شود. پرسپولیس 
که موقعیت های زیادی روی دروازه حریف خلق می کرد، اما به 
گل دست نمی یافت؛ باید بتواند بهتر عمل کند. پرسپولیس 
باید در زدن ضربات آخر بتواند این نقاط ضعف را برطرف کند 
که اگر این اتفاق رخ دهد، ما شاهد شکوفایی تیم های ایرانی و 
شاهد قهرمانی یکی از نماینده های کشورمان در این مسابقات 

خواهیم بود.

نتایج خوب  نمایندگان  ایران  

    تست
با توجه به شیوع گسترده کرونا و قرمزشدن وضعیت 
اکثر شهرهای ایران، تیم های لیگ برتری نیز با حساسیت 
بیشتری سلامتی بازیکنان و کادرفنی و اجرایی خود را 

در نظر می گیرند.

        باخت
باخت تلخ و ناامیدکننده بارسا برابر گرانادا سوژه اصلی 
مطبوعات ورزشی اسپانیا بوده است؛ باختی که در ادامه 
فصل می تواند به ضرر آنان تمام شود. مارکا: »گرانادا آتش 

لالیگا را روشن کرد«.

         بازگشت
کاپیتان رئال مادرید، به تــمرینات گروهی این تیم 
بازگشت، راموس پیش از بازی روز شنبه رئال  مقابل 
اوساسونا در استادیوم آلفردو دی استفانو، به همراه سایر 

بازیکنان به تمرین پرداخت.

ت
شــ

سنو
عک

مرحله گروهی مسابقات لیگ قهرمانان آسیا 
روزگذشته به پایان رسید. بیژن ذوالفقارنسب 
پیشکسوت و کارشناس فوتبال کشورمان در 

این خصوص صحبت کرد. 
 در رابــــطــه بـــا عملــکرد 
پـــرسپولیس در رقابـــت های ایــن 

فصل لیگ قهرمانان چه نظری دارید؟
عملکرد شــــاگردان یحیی گل محمدی 
قابل قبول بوده و با اقتدار هم جلو آمده است. 
این تیم بخت زیادی دارد تا بتواند همچون دوره 
گذشته تا فینال صعود کند. مهمترین مساله 
در مورد پرسپولیس این است که هماهنگی 
بسیارخوبی نزد بازیکنان وجود دارد و ارتباط 
بسیار مناسبی هم میان کادر فنی و یکایک 
بازیکنان ایجاد شده است. من تصور می کنم 
اگر اتفاق خاصی نیفتد، پرسپولیس یکی از 

موفق ترین نمایندگان کشورمان خواهد شد.
 در مـــورد شـــرایط استقلال چه 

نظری دارید؟
 استقلال تیم پرفرازونشیبی بوده. بازی های 
را خیلی خوب شروع کرد و نتایج درخشانی 
گرفت ولی به خاطر اینکه در ساختار دفاعی اش 
به انسجام لازم نرسیده بود، کمی به مشکل 
خورد. البته که این تیم نباید در ساختار 
دفاعی اش شکننده باشد و کادرفنی این تیم 
حداکثر تلاش خود را به خرج دهد تا انسجام 

خط دفاعی در این تیم بالا برود.
 نــظر شـــما در مـورد وضــعیت 

تراکتور چیست؟
 تراکتور اگر در بازی نخست مقابل پاختاکور 
ازبکستان پیروزی مطلق را با تساوی عوض 
نمی کرد، در روز پایانی کارش به اما و اگر 
نمی کشید. بزرگ ترین مشکل تراکتور تجربه 
کمِ بازیکنان این تیم است. حضور در رقابت های 
لیگ قهرمانان باعث شد تا تجربه و شخصیت 
تراکتور بهتر از گذشته شود و این موضوع در 

آینده این تیم اثرگذار است.
* فولاد خوزستان هم حذف شد!

 فولاد از بازیکنان خوب داخلی و خارجی بهره 
می برد. این تیم در گروه بسیار دشواری قرار 
گرفت. السد قطر و النصر عربستان رقبای بسیار 
سرسختی بودند و کمبود تجربه بازیکنان فولاد 
مانع از برتری این تیم مقابل رقبای اصلی اش 
شد. شکی ندارم که فولاد تجربه بسیار خوبی 
از رقابت های این فصل به دست آورده و اگر 
تغییرات کمی داشته باشد فصل آینده می تواند 

یکی از نمایندگان موفق ایران در آسیا باشد.

گفــتوگــو
بیژن   ذوالفقارنسب: 

 »فولاد« 
 تجربه خوبی 

کسب کرد

فوتبالداخلی
ایسنا: پس از بازگشت پرسپولیس از هند، قرنطینه این 
تیم تا مشخص شدن جواب تست کرونا شروع شده است. 
کاروان تیم فوتبال پرسپولیس صبح دیروز با یک هواپیمای 
اختصاصی به تهران رسید و طبق برنامه از فرودگاه با رعایت 
پروتکل های بهداشتی راهی هتل آکادمی فوتبال شد تا تحت 
قرنطینه قرار بگیرد. پرسپولیسی ها در طول مدت قرنطینه 
می توانند از زمین تمرین کمپ استفاده کنند. با شیوع کرونای 
هندی، وزارت بهداشت تدابیر شدیدی برای مسافرانی که از 
مبدا هند می آمدند به اجرا درآورد و از این رو تا زمان اعلام 
وزارت بهداشت، پرسپولیس باید در قرنطینه باشد. تیم فوتبال 
پرسپولیس در جریان مرحله گروهی لیگ قهرمانان آسیا یا ۵۱ 
امتیاز صدرنشین شد و به مرحله یک هشتم نهایی صعود کرد.

   اولگنار سولسشــایر که شــاگردانش در دوررفــت از مرحله 
نیمه نهایی لیگ اروپا، شکســت ۲ بر یک نیمــه اول مقابل رم را در 
نهایت با برتری 6 بر ۲ عوض کردند و گام بلندی برای صعود به دیدار 
فینال برداشتند، پس از این دیدار گفت: من اینطور فکر نمی کنم که 
کارمان برای صعود تمام شده اســت اما کارمان را در این بازی خوب 
انجام دادیم. ما عالی بازی کردیم امــا می دانیم که رم تیم باکیفیتی 
است. آنها روی دو موقعیتی که ما به آنها دادیم، دو گل به ثمر رساندند. 
سرمربی نروژی منچســتریونایتد افزود: ما در نیمه دوم خیلی خوب 
بودیم و شــخصیت تیمی مان را نشان داد. شــاید در ۵ یا ۱۰ دقیقه 
پایانی بازی بود که خیلی خوب نبودیم، اما با این حال متحد ماندیم. 
دو گلی هم که دریافت کردیم، گل های بچگانه ای بود و نباید چنین 
اشتباهاتی در چنین سطحی از ما سر بزند. وی همچنین در پاسخ به 
گزارشگر »بی تی اسپورت« که »چرا میسون گرین وود، بازیکنی که 
در دقیقه 76 به جای مارکوس رشفورد به بازی آمد و ۱۰ دقیقه بعد 
گل ششم منچستریونایتد را به ثمر رساند، نیمکت نشین بود«، اظهار 
داشت: فکرکردن از بیرون درباره اینکه چه کسی باید بازی کند یا بازی 
نکند، آسان است. این ترکیب خیلی خوب است و مقابل تاتنهام هم این 
ترکیب خیلی خوب جواب داد. گرین وود هم نباید بابت بازی نکردن 
ناراحت شود چون بحث ایجاد تعادل در تیم است. سولسشایر در پایان 
خاطرنشان کرد: ما می دانیم که بازیکنانی خلاقی داریم که می توانند 
لحظات بزرگی را خلق کنند. جایگاه پل پوگبا در پستی که بازی کرد، 
خیلی خوب بود و به او آزادی عمل داد. تفاوت ما در این دیدار نسبت به 
بازی های دیگر این بود که از بیشتر موقعیت های خود استفاده کردیم. 
رئیس باشگاه بارسلونا به یک شرط می خواهد سرمربی السد قطر 
را به نیوکمپ بیاورد. سایت »Cuatro« اسپانیا مدعی شد که خوان 

لاپورتا رئیس بارسلونا قصد دارد در صورت عدم 
قهرمانی تیــم در این فصل از لالیــگا، رونالد 
کومان را از سمت مربیگری برکنار کند. طبق 
گزارش های رسیده، لاپورتا قصد دارد ژاوی 

هرناندز کاپیتان ســابق آبی اناری ها 
را به جای کومــان روی نیمکت 

مربیگری بیاورد. ژاوی بعداز 
خداحافظــی از دنیــای 
فوتبال با پیراهن السد قطر 

هدایت این تیم را در سال ۲۰۱8 برعهده 
گرفت. کاپیتان سابق تیم ملی اسپانیا 
در 3 مربیگری السد موفق شد در این 
فصل بــدون هیچ شکســتی قهرمان 
لیگ ستارگان شــود. البته این مربی 
جوان در لیگ قهرمانان برای سومین 
ســال متوالی ناکام ماند. السد در این 
فصل از لیگ قهرمانان یکی از رقبای 
فولادخوزســتان بود ولی نتوانست 
به مرحله یک هشــتم نهایی صعود 
کند و از این رقابت هــا خداحافظی 

زودهنگامی داشت.

بینالملل

محمودکلهر
کارشناس  فوتبال 

رسول خطیبی؛ سرمربی تیم فوتبال تراکتور گفت: این برد 
را به تمام هواداران واقعی تراکتور تبریک می گویم، بازی خوب، 

تاکتیکی و پرتلاش از هر دو تیم را شاهد بودیم.
 برد

رسول خطیبی بعداز برد ۲ بر صفر مقابل شارجه 
امارات در نشست خبری اظهارداشت: این برد را به 
تمام هواداران واقعی تراکتور تبریک می گویم. بازی 
خوب و تاکتیکی و پرتلاش از هر دو تیم  را شاهد 

بودیم. تیم شارجه با تمام وجود و نفرات بازی کرد. 
وی افزود: خداراشکر می کنم که پیروز شدیم. بازیکنان 
واقعا سنگ تمام گذاشتند. در شرایط بازی سعی کرده  

بودیم زودتر به گل برسیم. به بازیکنان این مساله را 
گفته بودیم. ارتباط خط هافبک و خط حمله حریف را 
قطع کرده بودیم به خصوص به بازیکنی به نام »کایو«. 
خطیبی تاکید کرد: از تمام کادرفنی یعنی بدنساز 
و آنالیزور تیم هم تشکر می کنم، با ۱3-۱۴ جلسه 
آنالیز انجام دادیم. تیم را از نظر بدنی تقسیم بندی 

کرده بودیم تا هر بازیکن در دو سه بازی بیاید و 

بازی کند و در این مورد هم موفق بودیم. در نیمه دوم بازی ها 
ما 7 امتیاز گرفتیم که نشان می دهد کارمان را از نظر بدنی و 

تقسیم بندی نیرو خوب انجام دادیم. 
 میزبانی

وی افزود: از باشگاه شارجه به خاطر میزبانی خوب تشکر 
می کنم. شرایط سخت بود و بازیکنان ۱9 روز فقط در اتاق 
هتل، تمرین و مسابقه بودند،  شرایط خاصی بود و برای 
اولین مرتبه این تورنمنت به این شکل در تاریخ برگزار 
شد. از عوامل باشگاهی، مدیرعامل، هیات مدیره و 
مالک تشکر می کنم. از شهردار محترم که پاداش 
ویژه برای این بازی گذاشت. از آقای آل هاشم 
امام جمعه محبوب تبریز که پیگیر مسائل 
تیم بودند تشکر می کنم. از مدیرکل محترم 
ورزش و جوانان استان تشکر می کنم که ما را 
حمایت کردند. سرمربی تراکتور تاکید کرد: 
افتخار می کنم در ایــن تــیم هستم، یکدلی 
و صفا و صمیمیتی که در تـــیم به وجود آمده 
به جرأت می گویم در هیچ تیمی در ایران 

نیست. تنها کاری که می توانم انجام دهم، تشکر از آنهاست. 
به افتخار این بازیکنان باغیرت و باشرف تراکتور تبریز بلند 
می شوم و دست می زنم )خطیبی سپس این کار را در نشست 

خبری انجام داد.(
خطیبی تصریح کرد: مورد دیگری که باید عرض کنم  بازیکنان

این است که ما در این مسابقات تا آنجایی که توانستیم از 
بازیکنان مان به نحوی استفاده کردیم که به آنها استراحت 
داده شود. سه چهار بازیکن ما 6 بازی را ثابت و بدون اشتباه 
بازی کردند که از آنها هم تشکر می کنم که کمک زیادی به 
تیم کردند. نمی توانستیم بیش از این تیم را تغییر بدهیم چون 
زوج سازی خوبی در خط دفاع انجام شده بود. کارشان را با تمام 
تلاش انجام دادند. تراکتور تنها تیم گروه مسابقات غرب آسیا 
بود که بدون باخت کارش را انجام داد. امیدوارم در ایران خدا 

مزد زحماتشان را بدهد.
*عملکرد گلر 

سرمربی تراکتور در مورد اینکه  تیمش در چند بازی گل 
نخورده و عملکرد دروازه بان شما خیلی خوب بود، گفت: همه 
بازیکنان در این تورنمنت بهترین بودند و تمام تلاش شان 
را کردند و در شکل دفاعی نمونه  بودیم. در این مسابقات 
»اخباری« هم یکی از بهترین ها بود و به او تبریک می گویم. 
دروازه بان و خط دفاع ما خیلی به به هم کمک کردند. اخباری 
هم در این دوره از مسابقات خوب کار کرد و یکی از بهترین ها 

بود.

رسول  خطیبی: 

هیچ تیمی به یکدلی »تراکتور«  نیست 

ارثیه ای مخروبه به نام »5 ستاره«!

بازگــــشت اعتبار به فــدراسیـــون فوتبال

ناصر ابراهیمی مربی پیشین تیم فوتبال پرسپولیس در خصوص 
آخرین دیدار سرخپوشان مقابل الریان قطر در مرحله گروهی 
لیگ قهرمانان آسیا اظهارداشت: سرخپوشان بازی زیبایی مقابل 
حریف قطری انجام دادند و هر کاری که خواستند در این بازی 
انجام دادند. ۴ گل به ثمر رساندند و چندین موقعیت گلزنی دیگر هم 
داشتند و با قدرت صدرنشین گروه شدند و صعودشان را قطعی کردند. 
من صعود مقتدرانه پرسپولیس را به هواداران و اعضای تیم تبریک 
می گویم. مربی پیشین تیم فوتبال پرسپولیس ادامه داد: امیری و 
نعمتی جزو بهترین های پرسپولیس در این مسابقات بودند و در 

کارهای هجومی عالی بازی کردند، اما نتوانستند در برگشت ها خیلی 
موفق باشند. نکته دیگری که در بازی های پرسپولیس مشهود است، 
بازی هافبک های دفاعی تیم است که بیشتر تمایل دارند در حمله 
شرکت کنند و حتی گلزنی هم کنند. هافبک دفاعی تیم باید بیشترین 
حضور را در جلوی خط دفاعی تیم داشته باشد تا به خوبی توپ های 
پشت محوطه جریمه خودمان را جمع کنند و نگذارند که مهاجمان 
حریف در موقعیت گلزنی قرار بگیرند. این موضوع باید توسط کادرفنی 
مورد بررسی قرار بگیرد و تا در مراحل بعد مقابل حریفان قوی تر 
مشکل ساز نشود. وی افزود: همه چیز برای پرسپولیس از لحاظ داشتن 

بازیکنان باکیفیت و آماده و همچنین کادرفنی خوب آماده است تا 
سرخپوشان در سال ۱۴۰۰ سنت شکنی کنند و قهرمان آسیا شوند. 
پرسپولیس پس از ۲بار حضور در فینال آسیا، امسال توانایی قهرمانی 
را دارد و چیزی برای رسیدن به هدفش کم ندارد. امیدوارم که در 
مراحل بعدی هم این تیم بازی های خوبش در مرحله گروهی را انجام 
دهد،  کاری که سال هاست هیچ تیمی ایرانی موفق به انجام آن نشده 
است. مربی پیشین تیم فوتبال پرسپولیس در خصوص ادامه مسابقات 
لیگ برتر و شرایط سرخپوشان عنوان کرد: امسال رقابت برای قهرمانی 
خیلی نزدیک است، سپاهان و استقلال  نتایج خوبی گرفتند و شانس 
بالایی برای قهرمانی دارند اما به عقیده من شانس قهرمانی پرسپولیس 
امسال 8۰ درصد است و تنها مشکلی که پرسپولیس دارد فشردگی 
بازی ها و خستگی بازیکنان است، امیدوارم با تدابیر مناسب کادرفنی 

این موضوع به خوبی مدیریت شود.

ناصر ابراهیمی: 

پرسپولیس می تواند در آسیا سنت شکنی کند 

آرمان ملی- حسین ردکا: فدراسیون 
فوتبال در سال های اخیر تبدیل به خانه ای شد 
که از پای بست ویران بوده و تنها ظاهری داشت 
که برخی دوستان آن را ۵ ستاره می دانستند، 
اما واقعیت چیز دیگری بود. فدراسیون فوتبال 
با کوهی از بدهی ها  و مشکلات مواجه بود، البته 

بی اعتباری! 
  بودجه

را  فوتبال  فدراسیون  مشکل  مهمترین 
می توان بودجه و وضعیت نقدینگی آن دانست. 
فدراسیون فوتبال بدهی های سنگینی دارد که 
از سال ها قبل بلاتکلیف باقی مانده و پرداختی 
انجام نشده است که نمونه کوچک آن را 
می توان بدهی یکصد میلیون تومانی به یک 
هتل ذکر کرد که چند سالی است، پرداخت 
نشده! مسائلی از این دست، سوای اینکه باعث 
شده همراهان قبلی به فدراسیون کمک نکنند 
دلیلی خواهد بود تا شرکای تجاری و طرف 
حساب های دیگری به فدراسیون فوتبال کمک 
نکرده و خدمات ارائه ننمایند. می توان گفت 
بی اعتباری بزرگترین مشکل فدراسیون فوتبال 
در سطح کشور است. از ایرلاین ها تا هتل ها 
و حتی کارمندان فدراسیون که چندماه و 
چندسال از فدراسیون قبلی طلبکار بودند. اینها 
به یکطرف، از طرف دیگر بدهی سنگینی که 
به خاطر قرارداد »ترکمن چای« با »ویلموتس« 
در انتظار فدراسیون فوتبال است این فدراسیون 
را به بنگاهی ورشکسته تبدیل کرده تا بپذیریم  
قبول ریاست و مدیریت فدراسیون فوتبال 
بدون شک شجاعت و شهامت نیاز داشته است. 
عزیزی خادم در ۲ ماهی که از زمان برگزاری 
انتخابات می گذرد اگر تعطیلات عیدنوروز 
و وضعیت ادارات و سازمان ها را به واسطه 
محدویت های کرونایی در نظر بگیریم زمان 
زیادی برای کارکردن نداشته اما یکی از اولین 
اقدامات وی پیگیری جهت جذب نقدینگی 
برای فدراسیون فوتبال بوده و از این بابت از 
روابط شخصی خود به دلیل سال ها حضور در 
بنگاه های اقتصادی از جمله پتروشیمی  استفاده 
کرده است. خبر بد برای فدراسیون فوتبال این 
بود که بودجه این فدراسیون صرف تسویه بدهی 
این فدراسیون به شستا شده؛ بدهی ای که مهدی 
تاج و هیات رئیسه وی آن را ایجاد کردند. بعداز 
پیگیری های انجام شده، رئیس جدید فدراسیون 

فوتبال موفق شد از  محمدباقر نوبخت رئیس 
سازمان برنامه و بودجه دستور کمک به صورت 

نقدی دریافت کند. 
 تیم ملی، هتل و پرواز  

راس  در  حضور  از  پس  عزیزی خادم   
با توجه به مشکلات مالی و  فدراسیون و 
بی اعتباری فدراسیون تاج به دنبال مهیاکردن 
شرایط تیم ملی است. اسکوچیچ درخواست 
برگزاری اردوی تیم ملی در کیش در خردادماه  
را داده بود و  پس از مذاکرات و جلسات مختلف 
شهاب الدین عزیزی خادم، رئیس فدراسیون 
تا  مقرر شد  عبدالرضا موسوی،  با  فوتبال 
هتل داریوش کیش به صورت رایگان میزبان 
قرارداد  باشد. همچنین  ایران  ملی پوشان 
فدراسیون فوتبال و کیش ایر باعث شده تا 
تیم ملی دغدغه ای برای پروازهای خود نداشته 
باشد. در این مدت کوتاه فدراسیون فوتبال 
شرایط مدنظر اسکوچیچ را آماده کرده است. 
اسکوچیچ درباره شرایط مدیریتی فدراسیون 
بعداز انتخابات این توضیحاتی را ارائه داد: 
مشکلات فراوانی وجود داشت و در روزهای اخیر 
من این موضوع را دیدم که چیزهای زیادی تغییر 
کرد اگر اوضاع همینطور پیش برود اوضاع خوبی 
می شود. پرونده ویلموتس و مشکلات زیادی 
در فدراسیون وجود داشته است. همین طور 
با آقای رئیس صحبت کردم، فکر می کنم جو 
و فضای خوبی داشته باشیم و شرایط بهتر 

خواهد شد. اسکوچیچ راجع به بحث هماهنگی 
فدراسیون و انتخاب مدیر تیم ملی چه نظری 
دارد، ادامه داد: البته که من در جریان بودم 
و این انتخاب رئیس فدراسیون است. مثل 
همانطوری که در بحث کادرفنی انتخاب های 
خودم را دارم. با مدیر جدید تیم ملی هم ملاقات 
کردم وی می تواند به ما کمک کند. می دانم که 
مردم انتظار اسم های بزرگ دارند و البته در 
گذشته و دور قبل اسم های بزرگ هم بوده اند 
ولی اسم بزرگ داشتن تنها برای حل مشکلات 
کافی نیست. وی ادامه داد: کسانی که من را 
می شناسند می دانند هرچیزی که در فکرم باشد 
را صادقانه می گویم. انرژی جدیدی دیدم و از 
این شرایط راضی هستم. ما هدف بزرگی در 
سرمان داریم ولی فکر می کنم همه چیز روبه 
جلو حرکت می کند. چون من آدمی  نیستم که 

ساکت بمانم.
بعداز اینکه خبر میزبانی بحرین در مسابقات  دیپلماسی

مقدماتی جام جهانی مطرح شد شهاب الدین 
عزیزی  خادم؛ رئیس فدراسیون فوتبال در دیدار 
با  محمد جواد ظریف خواهان استفاده از همه 
ظرفیت های دیپلماسی کشور برای میزبانی ها 
شد. فدراسیون با اعتراض به حکم AFC پیگیر 
دریافت حق قانونی میزبانی است اما نکته جالب 
اینکه این اعتراض باعث شده تا دید فدراسیون 
جهانی به فدراسیون جدید فوتبال ایران مثبت 

باشد ضمن اینکه رسانه های بین المللی فارغ 
از اینکه نتیجه اعتراض چه رأیی باشد حق 
را به فدراسیون فوتبال دادند. ضمن اینکه 
عزیزی خادم روابط خوبی با رئیس فدراسیون 
قطر داشته که در صورت صعود تیم ملی به 

جام جهانی می تواند گره گشا باشد.
  شهرداری و کمپ  تیم ملی 

کمپ اول تیم ملی با مشکلاتی مواجه شده 
است و به دلیل تحریم فعلا امکان پرداخت فیفا 
جهت ترمیم این کمپ وجود ندارد. بنابراین 
فدراسیون فوتبال به دنبال تامین و پرداخت 
هزینه های چند ۱۰ میلیاردی است تا بعداز 
رفع شدن مشکلات تحریمی  و روند اموراداری 
مربوطه در فیفا، مبالغ پرداختی را از فدراسیون 
جهانی فوتبال دریافت کند. از سوی دیگر زمین 
فوتبال ساحلی نیز برای ترمیم و تعویض ماسه 
آن نیازمند هزینه چند میلیاردی است. در این 
راستا عزیزی خادم جلسه ای با جناچی شهردار 
تهران در این خصوص داشته تا شهرداری نیز در 
این امر و همچنین توسعه فوتبال در شهر تهران 

و محلات کمک نماید. 
 کمپ دوم 

 تیم ملی هــمواره بــه عنوان نماد فوتبال و 
فدراسیون یک کشور به حساب می آید. داشتن 
چند کمپ برای تیم های ملی می تواند در ساخت 
تیم ملی مقتدر تاثیر بـــسزایی داشـــته باشد. 
با پیگیری های عزیزی خادم کمپ دیگری در 
استان چهارمحال وبختیاری ساخته می شود.  
اقبال عباسی، استاندار چهارمحال وبختیاری  
استان  این  تیم ملی در  در خصوص کمپ 
می گوید: ظــرفیت های بسیــــاری برای 
توسعه ورزش فوتبال در چــهارمحال وبختیاری 
به  علت شرایط خاص جغرافیایی و آب و هوایی 
وجود دارد. چهارمحال وبختیاری به  علت ارتفاع 
بالا از سطح دریا می تواند محل مناسبی برای 
انجام تمرینات ورزشی گوناگون به ویژه فوتبال 
باشد. دستورات لازم به معاونت هماهنگی 
امور اقتصادی استانداری، اداره  کل ورزش و 
جوانان، منابع طبیعی و آب منطقه ای برای 
امکان سنجی و شناسایی سه قطعه زمین مناسب 
برای احداث این کمپ در استان صادر شده 
است. با شناسایی مکان های موردنظر و تایید 
کارشناسان فدراسیون فوتبال، اقدامات بعدی 

برای احداث این کمپ انجام می شود.  


